
PROTOKOLL
fört vid sammanträde i Djurgårdens IF:s 
styrelsen den 21/3 1949

Närvarande: K.E. Nordlund, K. Liliequist, G. Rin
man, E. Extergren, Å. Dunér.

Förhindrad att närvara: S. Larsson.

§ 1. Inledde vice ordf. Nordlund en diskussion om hur en bättre 
kontakt mellan huvudstyrelsen och sektionerna skulle kunna 
åstadkommas. Rinman framlade förslag om att styrelsen 
skulle utse följande att hålla kontakten med sektionerna: 

fotboll: Nordlund, Garpe, Liliequist 
skidor, fri idrott: Rinman 
orientering, handboll: Dunér, Garpe 
bordtennis, boxning: Extergren 
bowling, brottning: Larsson

Då det kunde förmodas att sektionsstyrelserna ibland 
hade frågor att diskutera, vid vilkas avgörande sektionen 
kanske inte önskade ha någon ledamot från huvudstyrelsen 
närvarande, beslöts att på nästkommande sammanträde 
ytterligare diskutera på vilket sätt kontakten med sek
tionerna skulle skötas. Samtidigt skulle beslut fattas 
om ett PM för sektionernas arbetsordning.

§ 2. Redogjorde skidsektionens representant, A. Kemmlert, för 
olika alternativ i fråga om Hammarbybackens ombyggnad, som 
var en av förutsättningarna för att DIF skulle få Skid
förbundets sanktion för SM-arrangemang 1951. Då för dagen 
ingen klarhet kunde erhållas om under vilka ekonomiska 
förhållanden som backen utarrenderats till DIF av Idrotts- 
styrelsen, beslöts att infordra ev. kontrakt på upp
görelsen från backkommittén.

§ 5. Beslöts att på önskemål framställt av brottnings- och fri
idrott s sektionerna ansöka om att få förhyra en av de klubb
stugor, som av Idrottsstyrelsen utannonserats lediga. De 
ovan nämnda sektionerna skulle i första hand ha disposi
tionsrätt till stugan. Ansökan skulle avse ett år och 
hyresbeloppet - enl. annons kr. 480:- - skulle föreningen 
svara för.

§ 4. Extergren meddelade, att han på bordtennissektionens fram
ställning om ett belopp på kr. 4oo:- för start i mellan
svenska mästerskapen i Västerås medgivit kr. 215:- och 
föreslog att föreningen skulle betala detta. I väntan på att 
sektionen skulle framlägga sin säsongredovisning beslöts att 
utbetalningen av den begärda summan skulle på nytt disku
teras i samband därmed.


